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Afdeling

1. • Bladzijde 4, Uitgangspunten voor beleid; eerste uitgangspunt: Toekomstbestendige
financiële basis accommodatiebeleid
‘Wij kiezen voor een systeem van vooraf reserveren van middelen dat past bij de 
planning
voor nieuwbouw en renovaties inclusief verduurzaming. Voor het regulier onderhoud 
van
gebouwen wordt een langjarig MJOP opgesteld. Voor de investeringen en het 
onderhoud
worden realistische middelen in de begroting opgenomen.’
Vraag 1: Hoe zorgen we voor de inhaalafschrijvingen / reserveringen die we de 
afgelopen
jaren niet hebben gedaan?

antwoord Voor het inhaaleffect is  extra ruimte in de begroting nodig en/of keuzes in het 
aantal accommodaties en voorzieningen waar de gemeente nu een financiële 
verantwoordelijkheid voor heeft.  

2. • Bladzijde 4, Uitgangspunten voor beleid; tweede uitgangspunt: Behoefte en
capaciteit in balans
‘Er wordt alleen geïnvesteerd als daar aantoonbaar en meerjarig een behoefte voor is. 
De
capaciteitsnormen die zijn opgesteld vanuit landelijke koepelorganisaties over grootte 
van
een accommodatie en welke faciliteiten op een accommodatie aanwezig moeten zijn
leidend.’

Vraag 2: Hoe krijgen we de reële en redelijke maatschappelijke behoefte boven tafel?



Antwoord We kijken naar landelijke normen, bijvoorbeeld van de KNVB voor de capaciteit van 
de voetbalvelden, en we maken vergelijkingen met accommodaties in de regio. 
Vervolgens gaan we hier het gesprek over aan met de maatschappelijke organisaties. 
Zo verwachten we tot een reëel beeld te komen. 

3. Op welke wijze stellen we prioriteiten als er accommodaties moeten afvallen?

Antwoord In deze fase is er nog geen sprake dat accommodaties afvallen. Uit de 
inwonersenquête hebben de inwoners een volgorde aangegeven welke 
accommodaties belangrijkste worden gevonden. Deze zijn volgordelijkheid 
opgenomen in de uitgangspunten. Hoe de prioritering gebruikt gaat worden, is 
komende maanden een onderdeel van het nader uitwerken van de uitgangspunten.  
Uiteindelijk beslist de gemeenteraad over de te maken keuzes.


